

我说普通话。

请为我提供一位普通话口译员。

根据《民权法案》第六条规定，要求相关机构提供免费有效的语言服务。



我说普通话。

请为我提供一位普通话口译员。

根据《民权法案》第六条规定，要求相关机构提供免费有效的语言服务。



我说普通话。

请为我提供一位普通话口译员。

根据《民权法案》第六条规定，要求相关机构提供免费有效的语言服务。



我说普通话。

请为我提供一位普通话口译员。

根据《民权法案》第六条规定，要求相关机构提供免费有效的语言服务。



我说普通话。

请为我提供一位普通话口译员。

根据《民权法案》第六条规定，要求相关机构提供免费有效的语言服务。



我说普通话。

请为我提供一位普通话口译员。

根据《民权法案》第六条规定，要求相关机构提供免费有效的语言服务。



我说普通话。

请为我提供一位普通话口译员。

根据《民权法案》第六条规定，要求相关机构提供免费有效的语言服务。



我说普通话。

请为我提供一位普通话口译员。

根据《民权法案》第六条规定，要求相关机构提供免费有效的语言服务。



我说普通话。

请为我提供一位普通话口译员。

根据《民权法案》第六条规定，要求相关机构提供免费有效的语言服务。



我说普通话。

请为我提供一位普通话口译员。

根据《民权法案》第六条规定，要求相关机构提供免费有效的语言服务。



I speak Mandarin.

Please give me an interpreter in my spoken language.

Title VI of the Civil Rights Act requires agencies to provide free, meaningful language services.



I speak Mandarin.

Please give me an interpreter in my spoken language.

Title VI of the Civil Rights Act requires agencies to provide free, meaningful language services.



I speak Mandarin.

Please give me an interpreter in my spoken language.

Title VI of the Civil Rights Act requires agencies to provide free, meaningful language services.



I speak Mandarin.

Please give me an interpreter in my spoken language.

Title VI of the Civil Rights Act requires agencies to provide free, meaningful language services.



I speak Mandarin.

Please give me an interpreter in my spoken language.

Title VI of the Civil Rights Act requires agencies to provide free, meaningful language services.



I speak Mandarin.

Please give me an interpreter in my spoken language.

Title VI of the Civil Rights Act requires agencies to provide free, meaningful language services.



I speak Mandarin.

Please give me an interpreter in my spoken language.

Title VI of the Civil Rights Act requires agencies to provide free, meaningful language services.



I speak Mandarin.

Please give me an interpreter in my spoken language.

Title VI of the Civil Rights Act requires agencies to provide free, meaningful language services.



I speak Mandarin.

Please give me an interpreter in my spoken language.

Title VI of the Civil Rights Act requires agencies to provide free, meaningful language services.



I speak Mandarin.

Please give me an interpreter in my spoken language.

Title VI of the Civil Rights Act requires agencies to provide free, meaningful language services.

